

December 9, 2020

## **NOTICE OF MEETING**

### **STANDING COMMITTEE ON PROCEDURE, PRIVILEGES AND LEGISLATIVE OFFICERS**

The Standing Committee on Procedure, Privileges and Legislative Officers will meet in the Chamber of the Legislative Assembly on the following date:

- Thursday, December 10, 2020, from 1 p.m. until 2:30 p.m.

John-Patrick McCleave  
Clerk Assistant and  
Committee Clerk

## **AGENDA**

- Pursuant to Standing Rule 99, the Clerk of the House shall preside over the election of a Chair and Vice-Chair.

The members of the Committee are: Mr. Carr, Mr. Turner, Mr. Stewart, Mr. Wetmore, Mr. Ames, Ms. S. Wilson, Mr. D'Amours, Mr. Arseneault, Ms. Thériault, Mr. Coon, and Ms. Conroy.

---

le 9 décembre 2020

## **AVIS DE RÉUNION**

### **COMITÉ PERMANENT DE PROCÉDURE, PRIVILÈGES ET HAUTS FONCTIONNAIRES DE L'ASSEMBLÉE**

Le Comité permanent de procédure, privilèges et haut fonctionnaires se réunira à la Chambre de l'Assemblée législative :

- le jeudi 10 décembre 2020, de 13 h à 14 h 30.

John-Patrick McCleave,  
greffier adjoint et  
greffier aux comités

## **ORDRE DU JOUR**

- Conformément à l'article 99 du Règlement, il incombe au greffier de la Chambre de diriger l'élection à la présidence et à la vice-présidence du comité.

Les membres du comité sont les suivants : M. Carr, M. Turner, M. Stewart, M. Wetmore, M. Ames, M<sup>me</sup> S. Wilson, M. D'Amours, M. Arseneault, M<sup>me</sup> Thériault, M. Coon et M<sup>me</sup> Conroy.